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Kristiansand, 06.03.2025 

Årsmøtedokumenter i Kristiansand Kajakklubb 2025 
 

Sak 1: Godkjenne de stemmeberettigede 

Sak 2: Godkjenne innkallingen, saklisten og forretningsorden. 

Innkallingen 
Innkallingen er publisert på klubbens hjemmeside, sendt ut i epost til alle medlemmer, samt 
kunngjort på klubbens utvalgssider på facebook.  

Kristiansand 7. februar 2025 

 
Styret innkaller herved til årsmøte i Kristiansand kajakklubb.  

Årsmøtet avholdes onsdag 19. mars kl. 18:00 – 20:00, i klubbstua på Gillsvann 
Adresse: Gillsveien 10. 

Saker som et medlem ønsker behandlet av årsmøtet, må sendes styret senest 4. mars til 
leder@kristiansandkajakklubb.no 

Fullstendig saksliste med alle saksdokumenter vil bli gjort tilgjengelig for medlemmene senest en uke 
før årsmøtet, på klubbens hjemmeside: http://kristiansandkajakklubb.no/  

For å ha stemmerett og kunne velges til verv må man ha vært medlem av Kristiansand kajakklubb i 
minst én måned, fylle minst 15 år i det kalenderåret årsmøtet avholdes, og ha gjort opp sine 
økonomiske forpliktelser til klubben. Alle medlemmer har uansett møterett, talerett og forslagsrett. 

Ved spørsmål som gjelder årsmøtet, kan vi kontaktes via e-post til leder@kristiansandkajakklubb.no 

 
Velkommen til årsmøte! 

Med vennlig hilsen 

styret   

 

 

 
 

http://kristiansandkajakklubb.no/
mailto:leder@kristiansandkajakklubb.no
http://kristiansandkajakklubb.no/
mailto:leder@kristiansandkajakklubb.no
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Saklisten for årsmøtet 
Sak 1:  Godkjenne de stemmeberettigede 
Sak 2: Godkjenne innkallingen, saklisten og forretningsorden. 
Sak 3:  Velge dirigent, referent og to medlemmer til å underskrive protokollen 
Sak 4:  Behandle idrettslagets årsberetning, herunder utvalgenes årsberetninger 
Sak 5:  Behandle idrettslagets regnskap i revidert stand  
Sak 6:  Behandle forslag og saker 
Sak 7:  Fastsette medlemskontingent 
Sak 8:  Vedta idrettslagets budsjett 
Sak 9: Behandle klubbens organisasjonsplan.   
Sak 10: Behandle handlingsplaner 
Sak 11: Foreta følgende valg: 

11.1 Styret 
11.2 Flattvann 
11.3 Hav 
11.4 Kontaktpersoner 
11.5 Valgkomité 
11.6 Revisor 
 

Følgende dokumenter er innlemmet i årsmøtepapirene: 
- Idrettslagets årsberetning, herunder utvalgsårsmeldinger  
- Regnskap i revidert stand 
- Styrets innstilling til innkomne saker 
- Styrets innstilling til budsjett 
- Styrets forslag til handlingsplaner for utvalgene  

 

 

Sak 3: Velge dirigent, referent og to medlemmer til å underskrive 

protokollen 
 

 

Sak 4: Behandle idrettslagets årsberetning og utvalgsberetninger  

4.1 Årsberetning 2024 Styret  
Årsmøte valgte følgende til styret: Per Gunnar Dyrhol (leder), Henrik Sørensen (nestleder), Alexander 
Nesje (medlem), Susanne Rosåsen (medlem og referent), Ingrid Nordal Kristoffersen (varamedlem) 
Lars Nesland (varamedlem). 
Det er avholdt 7 styremøter. Vi har fokusert på å legge til rette for en godt fungerende klubb der 
utvalg og grupper kan få gjennomført sine handlingsplaner. 
Styret har fortløpende kontrollert utvalgene sine økonomiske disposisjoner ihht. budsjetter i 
samarbeid med regnskapsfører.  
 
Saker som er behandlet av styret: 

• Arbeidet med organisasjonsplan og organisering av klubben 

• Startet opp fellessamling for alle grupper og utvalg 2 ganger i året, første avholdt på Gill 
høsten 2024. 

http://kristiansandkajakklubb.no/
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• Godkjenningsrutiner for økonomi og dokumentstyring. 

• Innkalling og gjennomføring av ekstraordinært årsmøte 12.09.24 med vedtak om renovering 
av bygg i Nodeviga ikkje nybygg/utbygging 

• Oppfølging av Nodeviga prosjektet med økonomi og søknadsprosesser 

• Oppfølging av bryggeprosjektet på Gill med økonomi og søknadsprosesser 

• Gjennomført møte med Padlespesialisten 
 

 
 

4.2 Flattvannsutvalgets årsberetning 2024 

4.2.1 Flattvannsgruppa  

Utvalget har i 2024 bestått av Per Gunnar Dyrhol (leder), Alexander Nesje (nestleder), Susanne 
Rosåsen (medlem), Jan Vidar Palucha (medlem) og Ingrid Nordal Kristoffersen (vara).  
Utvalget har regelmessige, minst månedlige møter gjennom året.  
Møtene har primært vært sammen med RAG. 

Vi er en liten, men veldig aktiv gruppe aktive padlere i flattvann, med en håndfull meget aktive 
dugnadssjeler som er med og bidrar. 

Målsetningen for å 2024 var å videreføre god kvalitet på den sportslige aktiviteten, samt sette 
søkelys på aktiviteter som tilrettelegger for rekruttering av nye unge aktive padlere. I løpet sesongen 
arrangerte vi NC2 i mai og NM K1/UM lagbåt (NC5) i september. Dugnadsgruppa har dessverre ikke 
blitt større, men vi klarte å gjennomføre stevnene. Med nokså stor belastning på enkelte. Vi hadde 
overnatting på skole med frokost på klubbhuset. En betalt russegruppe var til stor hjelp. 

Samarbeidsavtale og treneravtale med Hakeem Teland og Padlegleden AS er videreført. Dette gir oss 
en god løsning på trenersiden samtidig som det gir oss flere muligheter for aktiviteter rettet mot 
rekruttering til klubben og flattvannsgruppa. 

Sportslig  

Med et godt utgangspunkt fra storåret 2023 (med 14 UM/NM medaljer), hadde vi litt forventinger til 
2024, med tre landslagspadlere i U16. Vi bør trekke frem Tuva Berge som vant alle U16 løpene sine 
og i tillegg tok to sølv i juniorklassen og sølv i nordisk mesterskap. (Alle i K1). 
Fillip Høibo tok flere medaljer i disse konkurransene og sammen med Elias Nesje, Noah Dyrhol og 
Odin Kjelvei tok de også juniormedaljer i NM. Fillip Høibo, Elias Nesje og Noah Dyrhol tok to sølv i 
UM (K4), med kun tre padlere i båten. Imponerende. 
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Totalt endte disse opp med 22 medaljer; 6 gull, 11 sølv og 5 bronse. Ny klubbrekord altså! 
Ekstra gøy er det også at våre U16 utøverne har satt personlige rekorder på alle distanser.  
Gode forberedelser bak årets resultater ligger det mye god trening. 

Trenersituasjonen  
Hakeem Teland har fortsatt ansvaret som hovedtrener for de aktive. Med seg har han Jørgen Berge, 
Lars Palucha, Odin Kjelvei og Sofie Berge som har tatt ansvar for de yngste og vikartrener. 

Rekruttering/kurs 
Våren 2024 deltok klubben på både Fagerholtdagen og Justvikdagen for å vise frem klubben og 
rekruttere nye medlemmer. Vi reklamerte for åpen dag og sommerskole. 
I etterkant av disse to lokale arrangementene arrangerte vi åpen dag ved Gillsvann. 
 
Vi arrangerte gratis sommerskole for barn med midler fra lotteristiftelsen. Padlegleden AS bidrog 
med trener, mens de aktive i flattvannsgruppa fikk mulighet til å ha sommerjobb som hjelpetrener. 
Vi arrangerte 2 kurs på 4 dager hver med padling og friluftsaktiviteter for barn mellom 10 og 14 år. I 
år fikk vi også støtte fra Cultiva til å gjennomføre skolepadling for elever i barne- og ungdomskolene i 
Kristiansand. I samarbeid med Padlegleden har vi fått gjennomføre aktivitetsdager for ca 800 barn 
over 25 dager og 12 ulike skoler. 
Utover høsten var 4-5 av deltagerne fra sommerskole og skolepadling jevnlig innom fellestreningene 
på Gillsvann. 

 

4.2.2 Riksanlegg Gillsvann (RAG) 

RAG har ansvar for anlegget ved Gillsvann, bygninger, baneanlegg med utstyr, og infrastruktur, drift 
og vedlikehold av dette. 
RAG har i 2024 har vært Hendrik Janitz, Olav Kjelvei og leder Bernt S. Havre. 
 

Arbeidsoppgaver gjennom året: 

Forprosjektet brygga ved dommertårnet: Vi har fått tillatelse til utfylling med stein, for å erstatte 
trebrygga, fra Statsforvalteren i Agder. Det er sendt ut forespørsel til fire entreprenører, en sa nei 
takk, tre har vært på befaring, en har allerede sendt tilbud.  
  
Baneanlegget ble rigget til Norgescupstevne NC2, i slutten av mai. 
Utstyret ble tatt på land 12. oktober, en god gjeng unge og voksne var med på dugnaden. Utstyret vi 
bruker for denne jobben er blitt forbedret noe i år, men vi trenger nye tromler for banekablene. 
 
Basen, den røde bua, ble i sommer malt, denne dugnaden ble gjort av pologruppa. Takk for godt 
bidrag. 
 

4.2.2 Surfski 

 
Aktiviteten i surfski gruppa, har vært mye padling på havet, organisert via messenger grupper. 
Bjørn Kristensen var også på et 2 ukers treningsopphold i Sør-Afrika, Fish Hoek Millers run, padlet 
også rundt Kapp det gode Håp. 
 

http://kristiansandkajakklubb.no/
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4.3 Havutvalgets årsberetning 2024  

4.3.1 Havgruppa 

I året som har vært har vi arrangert flere kurs samt klubbturer og overnattingsturer  

- Annenhver lørdag i vinterhalvåret har vi hatt bassengtrening i Vågsbygd svømmehall 
- Veiledergruppa har arrangert flere samlinger for aktivitetslederne våre for å øke 

kompetansen.  
- Vinterpadling 
- Overnatting på Bragdøya 
- Helgetur Dvergsøya 
- Tur til Songvår fyr måtte avlyses pga været 
- Julebord 
- Øvelse i iskaldt vann 
- Onsdagspadlinger fra påske – september 

Det har vært jobbet godt med planene for Nodeviga, byggesøknad og søknad om tippemidler er 
sendt. Her har vi fått god hjelp av Arkicon AS og Arild Drivdal. 

Det ble kjøpt noen nye årer og spruttrekk da det er mye slitasje og eldre utstyr. 

Langøya 
Det er lagt ned en stor innsats i hytta på Langøya og stedet begynner å bli ei perle!  
Brygge og flytebrygge som vi fikk finansiert av kommunen er nå ferdig etter en fantastisk 
dugnadsinnsats av flere medlemmer! 
Det har blitt en del besøk på hytta, men er plass til enda flere! 

4.3.2 Elvegruppa 

Gode padleforhold i de lokale elvene. Nivået på de mest faste padlerne har gått opp, som følge av de 
mer lekne båtene i klubben. Barnepadlingen i båter lånt av NPF har økt i 2024. 

Aktiviteter: 
Grunnkurs på Kiland. Heidi holdt grunnkurs for 7 deltakere i samarbeid med Silje Netland.  
Henk Janitz var med som hjelper. 

Klubbpadlinger:  
Det har vært vanskelig å få til klubbpadling på en fast dag til en fast tid. Dette skyldes en travel 
hverdag hos dem som leder aktiviteten. Det har vært mer padling denne sesongen for en mindre 
gruppe, med en del lange dager og mer krevende padling, i tillegg til padling på lavere nivå. Turene 
har vært lagt ut i elvepadlere i Agder, så andre har hatt muligheten til å bli med. 

Barnepadling:  
Rundt 20 samlinger under broen i Tovdalselva, Boen gård på Knarrestad. Ca.2-4 barn hver gang. Har 
fortsatt samlingene i Møglestuhallen for bassengtrening søndager gjennom sesongen. 

Medlemmer:  
Denne sesongen har vi fått to nye elvepadlere. En som er student her i Kristiansand og en lokal som 
nå er klar for grunnkurs etter å ha deltatt på bassengtreninger i vinter. 

Økonomi:  
Vi brukte 16 792 kroner på en Pyranha Firecracker stout 2, størrelse M. Dette er en leken båt som 
har bidratt til mye gøy og bra utvikling hos dem som har padlet den. Vi har også kjøpt 3-4 sett med 
flyteposer til elvebåter, så vi ikke trenger å flytte dem rundt så mye.  

http://kristiansandkajakklubb.no/
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4.3.3 Pologruppa 

Det har vært aktivitet gjennom hele 2024. Løping/treningsrom i vinterhalvåret og treninger på 

vannet sommerhalvåret. Vi har arrangert vår første turnering. Den var vellykket og resulterte i at det 

ble satt opp en treningssamling på høsten. Har lagt ut en del på sosiale medier samt fått publikasjon 

i «padling», på padling.no og FVN. Det har ført til noen henvendelser.  

 

Aktivitet 

Bassengtrening hver søndag vinter og høst.  

Løping hver uke vinter, treningsrom høst. Variert oppmøte 

Treninger kajakkpolo på Gillsvann april-oktober. 

Enkelttreninger i flattvannskajakk 

Planleggingsmøter og sosialt 

Juleavslutning i basseng 

Samlinger/turneringer/kurs 
NC i mai. 6 lag påmeldt. 
Treningssamling med turnering i september ca. 23 deltakere 
3 deltakere fra klubben deltok på NM i Oslo 
1 deltaker reiste til Oslo for å ta trenerkurs 

Dugnader 

Vi har hatt mange dugnader på Gills.  

Klargjøring av innkjøpt utstyr, organisering og bygging av plass til utstyr. Utsetting og justeringer av 

mål. Klargjøring av baner før og etter samlinger. Vasket og malt båthuset (Basen) på Gillsvann. 

Vi har ryddet og levert 14 kajakker til vraking og fått 1000 kr per båt i pant. Av dette 6 polokajakker, 

7 havkajakker og 1 flattvannskajakk.  

Innkjøp 

5 Lettmann blade PE kajakker 

1 Lettmann fighter xxl kajakk 

8 årer 

10 vester 

8 hjelmer 

2 baller 

Vi har søkt og fått kr 30.000 fra Gjensidigestiftelsen. For dette er det bestilt 2 stk kajakker som skal 

passe juniorer, 2 trekk og en åre. 

Forslag til vedtak: Årsmøtet tar årsmeldingene til orientering. 

 

 

 

 

http://kristiansandkajakklubb.no/
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Sak 5: Behandle idrettslagets regnskap i revidert stand 
2024 er første årsregnskap med nytt regnskapssystem. Det har i den forbindelse blitt noe endring på 

kontonavn som fører til at budsjettet ikke treffer samme konto som på budsjetteringspunktet.  

I tillegg til dette har vi tatt en beslutning på endring av praksis når det gjelder inntektsføring av 

tilskudd og støtte som klubben får. Dette gir noe høyere inntekt og kostnader i regnskapet, men 

resultatet blir det samme. Vi mener at dette gjør det lettere for den enkelte medlem å lese 

regnskapet og at det gir et riktig bilde av klubbens aktivitetsnivå.  

 

 
 

http://kristiansandkajakklubb.no/
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Åse Helene Rønning har revidert Kristiansand kajakklubb sitt resultatregnskap og balanse for 

regnskapsåret 2024. 

Forslag til vedtak: Årsmøtet tar regnskapet i revidert stand til orientering. 

 

 

 

 

 

 

http://kristiansandkajakklubb.no/
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Sak 6: Behandle forslag og saker 
Det har kommet inn 7 saker fra medlemmer til årets årsmøte. Alle sakene er behandlet i styret og 

legger frem forslag til vedtak i den enkelte sak. 

 

6.1 Avsetning RAG  
Årsmøtet har tidligere stemt for avsetning til oppgradering av baneanlegget på Gillsvann.  

Styrets innstilling: Styret støtter at avsetning til oppgradering av brygge- og baneanlegg på Gillsvann 

kr. 600 000 beholdes. 

Forslag til vedtak: Årsmøtet vedtar styrets innstilling.  

6.2 Medlemskap for barn og familier med barn.  

Bakgrunn 

Flattvannsgruppa i KK har over tid hatt utfordringer med rekruttering, men har likevel hatt en 

relativt stabil gruppe, om enn liten. Det å få inn nye rekrutter er ikke lett, og jeg tror at en av 

grunnene kan være at det er en høy inngangssum for de familier som har barn i flere aktiviteter og 

som kanskje gjerne ville prøve noen nye. 

Flattvann er helt avhengig av aktive deltagere for å kunne drive fornuftig. Hvert barn gir potensielt to 

foreldre som kan bidra på de aktivitetene som må utføres utenfor det padlemessige. Vedlikehold av 

anlegg, stevnedrift osv. 

Det er ikke gjort noen grundig levekårsundersøkelse i forhold til dagens aktive padlere, men det vi 

ser er at medlemskapet for disse sannsynligvis ikke er noen utfordring. 

Worst case scenario 

Av aktive padlere har vi i dag; 3 ungdomspadlere (alle var på landslaget i fjor), 2 U16 og to U12. All 

tidligere erfaring viser at de fleste gir seg med aktiv padling etter endt videregående dersom ikke de 

er på et høyt landslagsnivå. Da venter studier, militærtjeneste osv. 

Siden driften er foreldredrevet kan man ikke forvente at de som ikke lenger har aktive padlere i 

klubben skal stille opp på samme måte som når barna deres var med. Det jeg derfor er redd for er at 

flattvannsgruppa ikke vil kunne drive videre etter 2028 dersom ikke en setter inn gode tiltak nå. 

Oppsidemulighet og kostnader 

Hovedtanken er at dette vil kunne øke rekruttering til klubben og få inn flere som kan bidra. Foreldre 

vil være potensielle kursdeltagere for alle klubbens grener. Forslaget gjelder ikke kun flattvann, 

dette kan også øke rekruttering til våre andre grener som polo, elv og hav. 

Tilskudd fra NIF vil øke da det gis tilskudd til barneidrett. 

Våg Fotball satt ned årskontingent til 50.- og doblet sin medlemsmasse på 6 måneder. 

Det er vanskelig å se at dette vil føre til økte kostnader for klubben. Det kan være familier som er 

medlemmer i dag som vil kunne få en besparelse, men det er så få at det vil gjøre lite utslag. 

http://kristiansandkajakklubb.no/
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Forslag til styret 

Årsavgift for familier med barn t.o.m. 16 år settes til 200.-/år. 

Betingelse: Denne medlemskontingenten forutsetter at man har barn som er aktive i klubben. 

Styrets innstilling: Styret stiller seg bak viktigheten av å gjøre alt vi kan for å øke medlemsmasse i 

alle greiner i klubben, per dags dato er det kun 9 medlemmer under 15 år. Hvis en kraftig redusert 

pris for familier med aktive barn er med på å øke aktivitet og medlemsmasse stiller vi oss positiv til 

dette. 

Forslag til vedtak: Årsmøtet vedtar styrets innstilling. 

 

6.3 Honorar  
Honorar til instruktørene, foreslår at vi følger en NPF sine satser. Har snakket med ledelse i Lillesand 

klubb og de ønsker også at vi har samme satser i klubbene her på Sørlandet. Dette kan vi igjen ta opp 

på et regionmøte for klubbene. 

Styrets innstilling: Vi opprettholder havutvalgets tidligere vedtak fra 2024.  

 

Informasjon om havutvalgets vedtak under: 

Kurs  Honorar 

Introkurs (3 timer) 1300 kr 

Grunnkurs (16 timer) 5000 kr  

Teknikkurs (16 timer) 5000 kr 

Aktivitetslederkurs (16 timer) 6000 kr (2 kursholdere) 

Ved mer enn 8 deltakere på Grunnkurs og Teknikkurs får instruktør nr.2 3000kr 

Ved færre enn 8 må instruktør dele på den opprinnelige potten om det er ønskelig med en hjelper. 

Minste antall for gjennomføring av kurs er 4 deltakere. 

Med mindre enn dette kan instruktør velge å gjennomføre kurset, men da blir det honorar det 

samme som kursinntekt til kurset. 

 

Forslag til vedtak: Årsmøtet vedtar styrets innstilling. 

6.4 Onboarding av Aktivitetsledere  
System for onboarding av nye AL: Kanskje dette også er en sak kun for havutvalget. 

 

Styrets innstilling: Dette er en sak som vi anbefaler blir behandlet i havutvalget.  

Forslag til vedtak: Årsmøtet vedtar styrets innstilling. 

 

6.5 Administratorer Våttkort.no  
Ønsker at flere kan få tilgang til dette, Nå er det kun følgende medlemmer i klubben som har 

tilgang: Julia Gudehus, Susanne Graasvoll, Katrine Skajaa Gunnarsli, Anna Charlotte Larsen og Ingrid 

Nordal Kristoffersen.  

http://kristiansandkajakklubb.no/
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For å kunne gjøre dette trenger en NPF en formell henvendelse med navn som skal få tilgang til å 

være klubbadministrator.  

Styrets innstilling: Alle klubbens aktive kursholdere får administratortilgang i våttkort.no på vegne 

av KK. Dette koordineres av havutvalget og meldes til NPF ved styreleder.   

Forslag til vedtak: Årsmøtet vedtar styrets innstilling. 

6.6 Padling på dagtid 
Ønsker at vi får til et prosjekt som heter padling på dagtid. Da må Instruktører gå på  

EtU: etterutdanning. Dette er et gratis tilbud, her er det også Etu Ung, para padling og psykisk helse, 

her får også deltagere dekket reise. 

Padling på dagtid: Instruktører må ha gått på kurset psykisk helse som arrangeres i slutten av 

august. Dette er et tilbud til inaktive, arbeidsledige etc. Klubb får støtte fra padleforbundet som igjen 

får støtte fra NAV. Her kan vi få støtte til kajakker som er litt større, store vester og også enkle 

tørrdrakter og sko. Jeg kan gjerne informere litt om dette på årsmøtet hvis det er av interesse. 

Styrets innstilling: Dette er et positivt innspill, styret vil støtte et slikt initiativ.   

Forslag til vedtak: Årsmøtet vedtar styrets innstilling. 

 

6.7 Komite for søknadsmidler  
Kan vi ha et punkt på årsmøtet som handler om en komite for søknadsmidler? 

Klubben kan få mye utbytte av å strukturere søknadsskriving for støttemidler. 

Styrets innstilling: Dette er et positivt innspill, styret vil støtte et slikt initiativ.   

Forslag til vedtak: Årsmøtet vedtar styrets innstilling. 

 

Sak 7: Fastsette medlemskontingent og treningsavgift  
Det ble på årsmøtet i fjor besluttet en økning av kontingent.  

Kontingent for 2025 er: 

• 1200 kr for medlem 

• 1400 kr for familiemedlemskap  

• 550 kr for student  

Styrets innstilling: Ingen endring i kontingent for 2026 

 

Forslag til vedtak: Årsmøtet vedtar styrets forslag.  
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Sak 8: Behandle klubbens budsjett 2025 
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Forslag til vedtak: Årsmøtet vedtar styrets forslag til budsjett  
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Sak 9: Behandle klubbens organisasjonsplan. 
Styret har siden sist årsmøte arbeidet med organisasjonsplanen, vi har utarbeidet flere forslag som 

har vært på høring til alle gruppene i klubben for innspill og vi har hatt teamet opp på flere 

styremøter og på fellesmøtet i høst. 

Det er lagt til grunn en å få frem en innstilling til organisasjonsplan som er effektiv og tydelig som 

gjenspeiler klubbens drift
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• Styret beholdes i samme størrelse (velges av årsmøte) 

• Begrepet utvalg tas bort 

• Gruppene Flatt og Hav størst, og har behov for 3-4 medlemmer (velges av årsmøte). 

• De andre gruppene er mindre og har en kontaktperson (velges av årsmøte) 

Styrets innstilling: Ny organisasjonsplan vedtas. 

Forslag til vedtak: Årsmøtet vedtar styrets forslag til ny organisasjonsplan. 

Sak 10: Behandle handlingsplaner 2025 
 

10.1 HANDLINGSPLAN FLATTVANN 

10.1.1 FLATTVANN 

 Overordnete ambisjoner 

• Flattvann har en tydelig identitet som idrettslag.  
• Treningsarbeidet favner bredt og samtidig er klubben orientert mot prestasjonsutvikling, i 

større grad for de eldre enn for de yngste. 
• Flattvannsutvalget 2025 fortsetter å bidra til å utvikle padlemiljøet på Gillsvann, hvor det er 

like stor plass til konkurransepadlere som fritidspadlere.  
• Kajakklubben har engasjerte og involverte foreldre.  

 
Sportslige ambisjoner 
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Trener 
• Klubben skal ha en hovedtrener med idrettsfaglig kompetanse.  
• Vi vil i tillegg ha hjelpetrenere som tar aktivitetslederkurs i regi av NPF.  

Treningsstrategi 
• Vinteren 2024-2025 blir brukt til å bygge opp et godt grunnlag kondisjonsmessig, 

styrkemessig og mentalt blant utøverne. Vi ser fram til sesongen og er klare for å utvikle oss 
som padlere og idrettsutøvere. Planen for sesongen er i første omgang å trene oss opp mot 
NC1, NC2 og NC3, som kommer før sommerferien. Det er viktig å få en god start på sesongen 
for å holde motivasjonene til å trene oppe gjennom sommeren.  
Målet for sesongen blir også å padle flere kilometer enn tidligere. Siden padling er en så 
teknisk idrett, er dette helt nødvendig.  

• Flere av utøverne har mål om å bli tatt ut på aldersbestemte landslag og representere Norge 
i Nordisk Mesterskap som avholdes i Jönköping, Sverige 9.-10. august. For disse utøverne blir 
det spesielt viktig å trene godt gjennom sommeren, noe vi skal legge til rette for at de kan 
gjøre. Deretter blir det fullt fokus på de tre siste norgescupene etter sommerferien.  

Treningstilbud 
• Vi skal opprettholde og utvikle kvaliteten i treningsarbeidet og rette treningen inn mot 

konkrete, individuelle utviklingsmål for de aktive, med differensiering etter alder og 
ferdighet. Det lages individuell plan for hver av padlerne i alderen fra 13 år og oppover, med 
måling av styrke og utholdenhet.  

• Vi skal gjennomføre testløp annenhver uke i sesongen med tidtaking slik at hver enkelt kan 
se sin framgang. Dette løpet er åpent for alle klubbens medlemmer, fra alle grupper og i alle 
typer kajakk. 

• Vi skal organisere minst 3 treninger pr uke for de eldre fra 13 år, og 2 for de yngste.  
• Vi skal gjennomføre en treningssamling på Gillsvann i løpet av året.  
• Påskesamling i Flekkefjord og sommerleir i Bergen skal vi også delta på. 

Talentsatsing 
• Vi skal fortsette å legge til rette for at motiverte padlere i alderen fra 13 år kan delta på 

regionale treningssamlinger i regi av NPF og Olympiatoppen.  
Konkurranser 

• Vi skal ha padlere med på minst 3 stevner i norgescup. 
• Vi skal legge til rette for å at så mange som mulig deltar på Sørlandsmesterskapet. Selv om 

det ikke er satt opp i terminlisten for flattvann, er dette noe vi håper på å gjennomføre i 
samarbeid med de andre sørlandsklubbene. I år kjøres kun en norgescup stevne i 
Kristiansand, kontra to i fjor. Sørlandsmesterskap krever mindre admin og mindre presisjon 
på tidtaking.  

• Utøvere som kvalifiserer for Nordisk mesterskap, deltar på aktuelle treningssamlinger med 
landslaget og alle relevante konkurranser. 

 
Idrettsklubb- utvikling 
Rekruttering 

• Vi jobber med rekruttering via introkurs, åpne dager og sommerskole.  
• Vi informerer om kurs og aktivitet via hjemmeside, Facebook og eventuelle andre sosiale 

medier. 
• Vi holder hjemmesiden oppdatert med informasjon om treningstider og aktiviteter   

sosialt 
• Vi arrangerer kveldsmat i etterkant av treninger. 
• Vi gjennomfører årlig hyttetur til Hovden.  
• Vi arrangerer en årsavslutning med foreldre og utøvere.  
• Testløp/klubbløp er åpent for alle medlemmer og potensielle medlemmer, og skal gi gode 

rammer for samvær og aktivitet.  

http://kristiansandkajakklubb.no/
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HMS 
• Det er trygt å padle med kajakklubben på Gillsvann fordi vi: 

• Øver egenredning/kameratredning. 
• Har følgebåt på de treningene hvor det er nødvendig. 
• Tar nødvendige forholdsregler hvis vi trener uten følgebåt. 

• Vi tilbyr opplæring av nye foreldre i følgebåt/HMS. 
Drift og økonomi 

• Gruppa utvikler driften av flattvann slik at kravene til administrativt arbeid og dugnad ikke 
blir større enn at voksne og unge kan ta ansvar og delta i klubben.  

• Gruppa legger vekt på gode rutiner for økonomistyring.  
• Gruppa, sammen med RAG og styret, vil arbeide for en tettere relasjon til kommunen og 

andre mulige finansieringskilder, med sikte på å få støtte til nødvendig infrastrukturtiltak.  
• Padlere, foreldre og masters deltar i dugnader og drift av klubben.  
• Vi skal støtte våre fremste padlere i deres satsing. 
• Kajakklubben skal på vegne av NPF arrangere: NC2, 31 mai – 1 juni. 

10.1.2 RAG 

Forprosjektet brygga ved dommertårnet, fortsetter i år. En entreprenør har gitt oss tilbud, vi venter 

på to til, så må vi velge entreprenør. Deretter må vi sammen med entreprenøren «søke om 

byggetillatelse» fra kommunen. Samt finansiere prosjektet. 

Det må settes av tid til midlertidige utbedringer av trebrygga, det har vært is på Gillsvann i vinter. 

Betongbyggene ved 500 meter og 1000 meter trenger vedlikehold, nye fendere av tre, rengjøring 

mosefjerning og moringer og tauer må sees over. 

Baneanlegget skal rigges for NC-stevne, allerede i slutten av mai. Utstyret må så på land igjen i god 

tid før vinteren. 

Det må nok i år som tidligere påregnes noe fornyelse og utbedringer på utstyret når det tas ut. Nye 

tromler for banekablene er langt på overtid.  

Varmtvannsberederne i garderoben er fra anlegget var nytt, over 30 år. Vi må lage en plan for 

utskifting slik at vi får en god løsning når dette må gjøres. 

 

10.1.3 POLO 

Vi vil fortsette den gode aktiviteten vi har startet. Med fokus på trening, sosialt og inkludering. Vi er 

fortsatt et relativt ferskt lag som lærer og utvikler oss sammen. Dette må vi ha med i beregningen 

når vi rekrutterer. Alle er velkomne til å prøve kajakkpolo.  

Fokus på å sende medlemmer på kurs dersom det blir satt opp.  

Vi vil søke mer midler for å kunne utvikle laget videre i 2026.  

Aktivitet 

Basseng og løping/treningsrom utenom sesong 

Polotreninger på Gillsvann 

Foreløpig planlagte samlinger 

NC1 Oslo 31. mai – 1 juni 

NM + NC 2 Stavanger 14 - 15. juni 

NC3 Kristiansand 13 - 14. september 
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Annet 

Holde jevnlige nødvendige møter, dugnader. 

Publisere på sosiale medier etc.  

10.1.4 ELV 

Målet er å videreføre aktivitetene for 2024 til 2025. Det er ønskelig med flere aktiviteter enn vi fikk 

til i 2024. Nytt for sesongen er en ukes padletur til Soca eller lignende. 

Grunnkurs elv:  

Vi planlegger å holde grunnkurs også i 2025, men usikkert hvor, da Kiland bygges ut. Flere som har 

meldt interesse for grunnkurs. 

 

10.2 HANDLINGSPLAN HAV  

10.2.1 HAV 

For denne sesongen satser vi på samme aktivitet på kurs som i fjor. 

Det planlegges trolig 

• 5 introkurs 

• 5 grunnkurs 

• 1 teknikkurs  

Vi har flere interessante turer planlagt i året som kommer blant annet fyrtur til Grønningen 

Bassengtreninger 

Hypotermisamling 

Vinterpadling 

Vi ser frem til oppstart med klubbturer over påske 

 

Det er en god plan for kompetanseheving blant alle aktivitetsledere i klubben. Her gjør     

veiledergruppa en flott jobb! 

Arbeidet med huset i Nodeviga startes opp i disse dager. Vi ser virkelig frem til det løftet 

denne oppgraderingen vil gi klubben. Dette blir den største aktiviteten i år. Her ligger det 

mye dugnadsinnsats. Men vi ser frem til et praktisk og brukervennlig klubbhus i fremtiden! 

Vi begynner å få et meget bra utvalg i gode stødige kajakker i god kvalitet til våre 

medlemmer. Noe som bidrar til at det ikke skal være noe problem med nok kajakker til alle 

selv når vi arrangerer kurs. Men slitasje på årer og spruttrekk gjør at vi må fornye oss litt 

der, pluss at vi ønsker en kajakk beregnet til litt korte og breie personer. 

 

Men vi trenger flere ressurspersoner som kan bidra til at vi kan holde på med alle gode 

aktiviteter vi ønsker! 
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10.2.2 SURFSKI 

 

I år vil vi prøve å få i gang tirsdagspadling, intervall eller ca. 4000m konkurranse.  

Noen reiser kanskje til Nordisk i København i begynnelsen av juni. 

Sak 11 Foreta følgende valg 
 

Valgkomiteen har følgende innstilling: 

11.1 Styret 
Leder: Per Gunnar Dyrhol (2026)  

Nestleder: Anna Charlotte Larsen (2027) på valg 

Medlem: Alexander Nesje (2026)  

Medlem: Susanne Rosåsen (2026)  

Varamedlem: Ingrid Nordal Kristoffersen (2026) 

 

Forslag til vedtak: Årsmøtet vedtar innstilling til styre i Kristiansand Kajakklubb. 

 11.2 Flattvannsgruppe 
Leder: Per Gunnar Dyrhol (2027) på valg  

Nestleder: Alexander Nesje (2027) på valg 

Medlem: André Mikael Høibo (2027) på valg 

Medlem: Susanne Rosåsen (2026)  

 

Forslag til vedtak Årsmøtet vedtar innstillingen fra valgkomiteen til flattvannsgruppa. 

11.3 Havgruppe 
Leder: Anna Charlotte Larsen (2027) på valg 

Nestleder: Frøydis Lind (2026)  

Medlem: Jan Helge Pedersen (2027) på valg  

 
Forslag til vedtak: Årsmøtet vedtar innstillingen fra valgkomiteen til havgruppa. 

11.4 Kontaktpersoner  
RAG - Bernt Havre  

Elv – Heidi Lien Hagen  

Polo - Margareth Kvelland Sørensen  

Surfski - Bjørn Kristensen 

Hav – Anna Charlotte Larsen  

Flatt – Per Gunnar Dyrhol 

Forslag til vedtak: Årsmøtet vedtar innstillingen fra valgkomiteen til kontaktpersoner. 
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11.5 Valgkomite 
Medlem: Lars Nesland 

Medlem: Hendrik Janitz 

Medlem: Henrik Sørensen 

Forslag til vedtak: Årsmøtet vedtar innstillingen fra styret til valgkomite. 

11.6 Revisor 
Åse Helene Rønning – (2026) 
 

Forslag til vedtak: Årsmøtet vedtar innstillingen fra valgkomiteen. 
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